

## 大连化物所因公出访事前公示表

出访人团组成员基本信息:			
姓名	部门	职务	
秦建华	1807组	研究员	
出访国家或地区	韩国	顺访国家或地区	无
出访任务	参加国际组织工程与再生医学学会2014年度亚太地区年会		
出国预算	15000元		
经费来源	<input type="checkbox"/> 课题组 <u>1807组</u> <input type="checkbox"/> 研究所 _____ <input type="checkbox"/> 国外资助单位 _____ <input type="checkbox"/> 其他资助单位 _____		
开始日期	2014年9月24日	结束日期	2014年9月27日
往返路线	大连-大邱-大连		
<b>主要日程安排:</b> 2014年9月24日 离开大连，到达大邱 2014年9月24日-27日参加国际组织工程与再生医学学会2014年度亚太地区年会 2014年9月27日 离开大邱，到达大连			
<b>邀请单位介绍:</b> 国际组织工程与再生医学学会亚太年会 (TERMIS-AP) 是组织工程与再生医学领域的国际年度盛会，是亚太地区组织工程与再生医学研究领域最具影响力的权威学术会议。澳大利亚、韩国、新加坡、中国等多个国家曾先后成功地举办过亚太年会。TERMIS-AP 2014将于2014年9月24日-9月27日在韩国大邱举行。鉴于我所秦建华研究员近年来在组织工程领域的突出成就，受大会组委会的邀请，出席会议并做邀请报告。			

下附：邀请信

# TERMIS-AP 2014

Tissue Engineering and Regenerative Medicine International Society  
Asia-Pacific Annual Conference 2014  
September 24-27, 2014 / EXCO, Daegu, Korea

Address 6F, Sunghwa Bldg. 1356-51 Manchon1-dong, Suseong-gu, Daegu 706-803, Korea  
Phone +82 53 746 9969 | Fax +82 53 742 9007 | E-mail info@termis-ap2014.org  
Website <http://www.termis.org/ap2014>

06-25, 2014

Qin Jianhua  
Dalian Institute of Chemical Physics, Chinese Academy of Sciences  
457 Zhongshan Road, Dalian, China  
Dalian, China

**Dear Qin Jianhua**

Re: An Invitation to the Tissue Engineering and Regenerative Medicine International Society Asia-Pacific Annual Conference 2014 (TERMIS-AP 2014)

On behalf of the organizing committee, we would like to welcome you to participate in **Tissue Engineering and Regenerative Medicine International Society Asia-Pacific Annual Conference 2014 (TERMIS-AP 2014) in Daegu, Korea on September 24-27, 2014** (<http://www.termis.org/ap2014/>).

With the mission of promoting research in all aspects of new and emerging scientific themes, TERMIS-AP 2014 consists of various themes to provide a comprehensive coverage of diverse topics on current regenerative medicine under a main theme of 'Transformation for future healthcare'. We have organized exciting and stimulating scientific programs this year, which will bring together eminent speakers and delegates from all over the world to share the most up-to-date research findings and accomplishments in the field of tissue engineering and regenerative medicine.

The conference committee is very much delighted to extend **an invitation to you as a keynote speaker at the conference**. We believe that your expertise and leadership in the field of tissue engineering and regenerative medicine will inspire and contribute to fruitful outcomes of the conference. We sincerely hope that you will join us to contribute your valuable ideas and experience to the symposium.

We look forward to your participation in the TERMIS-AP 2014.

Yours sincerely,



Jin Ho Lee, Ph.D.  
Conference Co-chair  
TERMIS-AP 2014



Byung-Hyun Min, MD, Ph.D.  
Conference Co-chair  
TERMIS-AP 2014



Jeong-Ok Lim  
Program Chair  
TERMIS-AP 2014